

SAFE

SAFE ist eine italienisch-deutsche Hardcoreband und war anfangs als ein reines Studioprojekt des Sängers Dharmavit Das gestartet. 2014 wurden SAFE's ersten Songs auf der "Ride A New Season" CD veröffentlicht und Dharma beschloss, eine feste Besetzung für die Band zu finden, um auch live zu spielen. SAFE spielten einige Shows, pausierten aber als Dharma 2016 von Italien nach Deutschland umzog. 2018 veröffentlichten SAFE die "Stay Strong" 7" EP mit dem heutigen Lineup. Im November 2018 gingen Dharma, der original Drummer Matteo Cantatore sowie die Neuzugänge Joffrey Dauphin (Gitarre) und Sebastian Busch (Bass) zurück ins Studio und es wurden die neuen Songs für das ‚Power Of Bliss‘ Album aufgenommen. Brian McTernan (BATTERY, ASHES) nahm sich der Produktion der Songs an und herauskamen kraftvolle, positive und melodische Hardcore-Songs. Der Sound von Safe ist ein moderner Mix aus Melodie und dem typischen "Youth Crew" Sound der 1980er Jahren. Eine Kombination von YOUTH OF TODAY und INSTED mit SHELTER und BETTER THAN A THOUSAND.

SAFE is an Italian-German Hardcoreband and started out as a studio project, when singer Dharmavit Das was busy with other bands recording. With the "Ride A New Season" CD (2014) he decided to form a permanent band to play gigs and make SAFE a legit band. SAFE played a bunch of shows but decided to take a break, when Dharma moved from Milano Italy to Germany in 2016. On the edge of the Black Forest, he and the original drummer Matteo Cantatore regrouped the band with German members, Joffrey Dauphin on guitar and Sebastian Busch on bass. In Spring 2018 they released the "Stay Strong" 7" EP: three fast and melodic hardcore songs. In November 2018 they were locked into a studio again and recorded the songs for their new 'Power Of Bliss' album. Brian McTernan (Battery, Ashes) took care of the production of the songs and out came a mix of melodic and solid hardcore, a perfect compromise between the typical "youth crew" sound of the eighties with a lot of melodies. Youth Of Today and Insted combined with Shelter and Better Than A Thousand.